
Aan de voorzitter van de raad 

van de gemeente Eijsden-Margraten.

Geachte voorzitter,

Uit zorg voor de inwoners van onze gemeente, en in het bijzonder de bewoners van de 
Rijksweg in Gronsveld, verzoeken wij om in een interpellatiedebat de volgend vragen te 
beantwoorden:

1. Kunt u ons in een tijdlijn aangeven wat er voorafging aan de vestiging van het 
Bibihuis op de Rijksweg in Gronsveld?

2. Is er contact geweest met de gemeente of is er een aanvraag ingediend door het 
Bibihuis om op de Rijksweg een verblijfshuis te vestigen?

3. Zijn er inspanningen verricht door de gemeente die meewerkten aan de vestiging van 
het Bibihuis?

4. Is er hulp gevraagd aan de gemeente door het Bibihuis om zich in Gronsveld te 
vestigen?

5. Zijn er klachten binnengekomen bij de gemeente en van wie waren die afkomstig?
6. Hoe is er met deze klachten omgegaan?
7. Welke rol ziet de gemeente in het verdere verloop van de ontstane situatie?

Wij vernemen graag wanneer dit debat kan plaatsvinden. Er zijn in de volgende week al 2 
vergaderdata gepland.

Met vriendelijke groet,

Ine Weerts-Drummen CDA

Maria Janssen-Rutten EML

Jan Weling VVD

Hanneke Koene Groen Links

Wiel Blezer PVDA

Franklin Boon D66


